
Pan Marek Komorowski: „Chciałbym wrócić jeszcze raz do tematu już tu 

poruszanego, a mianowicie budowy ronda w Rutkach. Przedstawiciel 

Podlaskiego Zarządu Dróg poddał w wątpliwość potrzebę budowy ronda w tym 

miejscu. Nie zgodziłbym się z tym i z pewnością nie zgadzają się też 

przedstawiciele samorządów lokalnych. Na tej samej bowiem drodze, lecz w 

innym miejscu – gdzie występuje znacznie mniejsze natężenie ruchu, takie 

rondo powstało . Bardzo proszę Pana Marszałka o ponowne rozważenie tej 

kwestii. Z tego, co wiem jest zgoda samorządu lokalnego na partycypację w 

kosztach w/w przedsięwzięcia, ale żeby w ogóle o tym mówić trzeba rozpocząć 

jakiekolwiek prace w tym kierunku.” 

 


